
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie športu, školstva, mládeže a kultúry pri Obecnom zastupiteľstve Obce Trnovec 
nad Váhom, konaného dňa 6. septembra 2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
 

1. Otvorenie 
2. VZN dotácie – návrh 
3. Výzvy na podanie žiadostí o dotácie z rozpočtu obce - návrh 
4. Diskusia 
5. Záver 

 
K bodu 1 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Katarína Tusková, ktorá privítala všetkých 
prítomných členov komisie, ako aj prednostku obecného úradu a starostu obce. 

 
K bodu 2 
 
Predsedajúca pokračovala podľa programu, uviedla, že sa vlastne jedná o jeden bod rozdelený na dve 
časti. Je to návrh VZN o dotáciách, skoro všetci prítomní boli zároveň členmi pracovnej skupiny, preto 
záleží od nich, či si chcú vypočuť ešte raz potrebné informácie, ktoré už odzneli aj na zasadnutí 
komisie finančnej. Každý vie, o čo sa jedná, preto sa pýta len, či má niekto niečo doplniť. Prednostka 
obecného úradu dodala, že aj keď sa nebudú opäť týmto návrhom zaoberať, vytvorili ho aj prítomní 
členovia komisie. Podstatná zmena je v tom, že sa dotácie poskytnú len združeniam a organizáciám, 
ktoré v obci nielen majú sídlo, ale aj činnosť vykonávajú na jej území. Uvidíme, ako sa táto zmena 
osvedčí, či bude časom niečo potrebné zmeniť, ale pracovná skupina sa rozhodla pre túto verziu. 
 
Stanovisko: členovia komisie odporúčajú návrh VZN schváliť 
 
K bodu 3 
 
Predsedníčka komisie prešla k ďalšiemu bodu, aj výzvy si pracovná skupina dôkladne prešla, členom 
komisie bol návrh zaslaný, spýtala sa, či má niekto k nim pripomienky. Prednostka OcÚ sa spýtala, 
odkedy sa budú žiadosti podávať, či hneď po zverejnení výzvy, alebo sa uvedie aj termín. Poslanci by 
znenie mali schváliť, len je potrebné rozhodnúť sa, odkedy môžu žiadatelia podávať žiadosti. I. 
Mesárošová pripomenula, že bude potrebné zapracovať zmeny do systému e-grant. Prednostka jej 
odpovedala, že po schválení na zastupiteľstve do prvého októbra by sa to malo stihnúť, bude mať 
takto aspoň priestor. K. Tusková navrhla, aby sa žiadosti podávali od prvého októbra do 30. 11. 
Uviedla aj, že návrh sa stále dá pripomienkovať, Ing. Ábrahámová dodala, že takto sa môže vyjadriť aj 
verejnosť, prednostka povedala, že určite má každý právo podať k návrhu pripomienky. 
 
Stanovisko – členovia komisie odporúčajú schváliť znenie výziev v navrhovanej podobe 

K bodu 4 
 
Prvý sa do diskusie zapojil starosta, informoval, že dnes využil svoje právo a rozhodol sa poskytnúť 
dotáciu Únii slabozrakých a nevidiacich Slovenska, ktorej členmi je aj 11 obyvateľov obce, dotácia 
bude 110 eur, za každého člena z obce 10 eur. K. Tusková dodala, že v tomto mesiaci bude aj zbierka 
Biela pastelka. Pripomenula aj nadchádzajúce akcie, 22. 9. bude beh okolo Ameriky a 23. 9. rozlúčka 
s letom. Starosta doplnil túto informáciu, že pri propagácii tejto akcie sme vyslovene uviedli, že nemá 
byť zmenená na predvolebnú kampaň, uviedol aj, že 22. septembra prídu pracovníci komunálnej 
poisťovne vysádzať stromčeky a plánovali aj maľovať lavičky, to však urobili obecní zamestnanci. 
Prednostka navrhla, aby vymaľovali lavičky v ZOS, D. Marček konštatoval, že lavičky sú aj na ihrisku. 



Ing. Ábrahámová sa spýtala, aký dátum by bol vhodný na Helloween a lampiónový sprievod, členovia 
komisie sa zhodli na piatku, 27. 10. Ing. Ábrahámová povedala, že minulý rok bol problém, že 
lampiónový sprievod bol za svetla, lebo sa premietal film, tento rok by sa premietať nemalo. I. 
Mesárošová jej odpovedala, že premietať sa môže ešte pred sprievodom. Ing. Ábrahámová sa spýtala 
na možnosť prenájmu Miestneho kultúrneho strediska na salsation, pani Nagyová si pôvodne chcela 
prenajať telocvičňu, ale tá je obsadená. Dali by sa priestory prenajať sa symbolický poplatok? 
Starosta jej odpovedal, že akýkoľvek dlhodobý prenájom schvaľuje zastupiteľstvo, je potrebné, aby si 
pani Nagyová podala žiadosť. 
 
Týmto príspevkom sa program zasadnutia vyčerpal. Ani jeden z prítomných nemal ďalší diskusný 
príspevok a návrhy či pripomienky, predsedajúca preto poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončila. 
 
Zapísala: I. Mesárošová 

 

 

                                                                                                     Katarína Tusková 
                                                                          predsedníčka komisie športu, školstva, mládeže a kultúry 


